

SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisinin on dördüncü sayısı (Ocak 2017) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Abdol Moghset Bani Kamal ve Bakhrullo Ashurov “10th Majlis Elections in Iran: Structural, Institutional, Legal, and Political Issues” başlıklı ortak makalelerinde İran’da 26 Şubat 2016 tarihinde yapılan onuncu meclis seçimlerini çözümlmeye tabi tutmaktadırlar. Fahri Türk, Taner Karakuzu ve İlker Limon ise “Geçmişten Günümüze Edirne Bahai Toplumu” konusunu ele aldıkları makalelerinde alan ve arşiv çalışmasına dayanan tarihsel bir perspektiften Edirne Bahai Toplumunun gelişimine ışık tutmaktadırlar. İsmail Köse “İngiltere’nin Arap İsyanı Tertibi (1914-1918): İsyanın Cumhuriyet Dönemi Hükümet Programlarındaki Dış Politika Yansımaları” konusuna eğildiği makalesinde Arap isyanlarının 1923’ten günümüze Türk dış politikasında oynadıkları rolü hükümet programlarından hareketle çözümlenmektedir. Serdar Yılmaz “Asya’da Bir Ekonomik Gelişim Modeli: Avrasya Ekonomik Birliği” başlıklı makalesinde bu ekonomik bütünleşme hareketinin küreselleşen dünyada dördüncü ekonomik güç olmaya matuf olduğunu vurgularken, Hakan Yaş ve Sedef Zeyrekli Yaş ise ortak makalelerinde Edirne kent merkezi örnek olayı üzerinden yerel siyasete katılımı belirleyen faktörleri nicel veriler ve istatistiki yöntemler çerçevesinde çözümlenmektedirler.

Bu sayımızda ayrıca Ankara Üniversitesi Siyasal Bilgiler Fakültesi Uluslararası İlişkiler Bölüm Başkanı Prof. Dr. İlhan Uzgel ile “Türk Dış Politikası ve Güncel Sorunlar Üzerine” dergimiz yayın koordinatörleri tarafından yapılmış olan bir de söyleşi yer almaktadır.

Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimizi mutlu sayacağız.

Editör

Fahri TÜRK

Editorial

Dear Readers,

We are glad to announce that the fourteenth issue (January 2017) of Electronic Journal of Political Science Studies has just been published and it is available online. It starts with “10th Majlis Elections in Iran: Structural, Institutional, Legal, and Political Issues”, co-authored by Abdol Moghset Bani Kamal and Bakhrullo Ashurov in which they analyze the tenth parliamentary elections held in Iran on 26 February 2016. Fahri Türk, Taner Karakuzu and İlker Limon’s article on “Adrianopol’s Baha’i Community from Past to Present” sheds light on the development of Baha community in Edirne which is based on archival data and fieldwork. İsmail Köse questions in his article on “Britain’s Plot for Arab Revolt (1914-1918): The Revolt’s Reflections on Republic Era Government Programs” the extent of impact of revolts in the Arab world on the formation of Turkish foreign policy regarding the programs of Turkish governments from 1923 till present day. While Serdar Yılmaz’s article on “An Economic Development Model in Asia: Eurasian Economic Union” stresses the model of economic integration that is considered to become as a forth economic power bloc in a globalizing world, the joint article of Hakan Yaş ve Sedef Zeyrekli Yaş examines the central district of Edirne as a case study within the context of focusing on the primary determinants of the political participation at the local level based on quantitative data and statistical methods.

Also, this issue includes an interview on “Current Problems in Turkish Foreign Policy” with Prof. İlhan Uzgel, the Head of Department of International Relations, Faculty of Political Sciences at Ankara University that is conducted by publication coordinators of our journal.

We would feel very happy if this short introduction motivates you reading articles in this issue.

Editor

Fahri TÜRK

Editorial

Liebe Leserinnen,

Wir sind glücklich, Ihnen die vierzehnte Ausgabe (Januar 2017) der Elektronischen Zeitschrift für politikwissenschaftliche Studien präsentieren zu dürfen. Auch diesmal warten wir mit zahlreichen Artikeln auf, die Ihr Interesse wecken können. Abdol Moghset Bani Kamal und Bakhrullo Ashurov analysieren in ihren Beitrag über „10th Majlis Elections in Iran: Structural, Institutional, Legal, and Political Issues“ die Parlamentswahlen vom 26. Februar 2016. Fahri Türk, Taner Karakuzu und İlker Limon durchleuchten den historischen Entwicklungsweg der Bahai Gemeinde zu Edirne in ihren Beitrag über „Die Bahai Gemeinde zu Edirne von der Vergangenheit bis in die Gegenwart“ anhand von Archivmaterialien und aus der Feldforschung gewonnenen Daten. İsmail Köse diskutiert in seinem Artikel über „die Rolle von England im arabischen Aufstand (1914-1918): Die Reflexion des Aufstandes auf die Regierungsprogrammen in der republikanischen Ära im Hinblick auf die Gestaltung von der türkischen Außenpolitik“ die Folgewirkungen der anti-osmanischen arabischen Aufstände im Ersten Weltkrieg auf die türkisch-republikanische Außenpolitik in den Regierungsprogrammen seit 1923 bis in die Gegenwart. Während Serdar Yılmaz in seinem Beitrag über „Ein wirtschaftliches Entwicklungsmodell in Asien: Die eurasische Wirtschaftsunion“ den eurasischen Integrationsprozess der Eurasischen Wirtschaftsunion und dessen Potenzial zur viertgrößten Wirtschaftsmacht untersucht, analysieren Hakan und Sedef Zeyrekli Yaş in ihrem gemeinsamen Artikel die Einflussfaktoren für die lokale politische Partizipation mittels Methoden der empirischen Sozialforschung und Demoskopie am Fallbeispiel des Zentralbezirken von der Stadt Edirne.

Diese Ausgabe beinhaltet darüber hinaus ein Interview mit dem Fachbereichsleiter der Internationalen Beziehungen der Politikwissenschaftlichen Fakultät der Ankara-Universität, Prof. Dr. İlhan Uzgel, über die Türkische Außenpolitik und tagesaktuelle Probleme.

Wir können uns glücklich schätzen, wenn wir Sie für die Lektüre unserer Artikel gewinnen konnten.

Ihr Herausgeber

Fahri TÜRK

İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

Derginin Künye Bilgileri	ii
Sunuş	iv
Editorial (en.)	v
Editorial (de.)	vi
Makaleler /Articles/ Artikel	
Abdol Moghset BANI KAMAL, Bakhrullo ASHUROV 10th Majlis Election in Iran: Structural, Institutional, Legal, and Political Issues	1
Fahri TÜRK, Taner KARAKUZU, İlker LİMON Geçmişten Günümüze Edirne Bahai Toplumu	18
İsmail KÖSE İngiltere'nin Arap İsyanı Tertibi (1914-1918): İsyanın Cumhuriyet Dönemi Hükümet Programlarındaki Dış Politika Yansımaları	39
Serdar YILMAZ Asya'da Bir Ekonomik Gelişim Modeli: Avrasya Ekonomik Birliği	63
Hakan YAŞ, Sedef ZEYREKLİ YAŞ Yerel Siyasete Katılımın Belirleyicileri: Edirne Kent Merkezinde Bir Model Denemesi	75
Söyleşi / Interview / Interview	
Ankara Üniversitesi Siyasal Bilgiler Fakültesi Uluslararası İlişkiler Bölüm Başkanı Prof. Dr. İlhan Uzgel ile Türk Dış Politikası ve Güncel Sorunlar Üzerine Yapılan Söyleşi	90
Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen	
Fahri TÜRK (Der.) Balkanlarda Yaşayan Türk Azınlıkları ve Türkçeye Yönelik Dil Politikaları, Astana Yayınları, Ankara, 2016, ISBN: 978-605-9623-02-5	93
Tural BAHADIR Ortaklıktan Krize Türkiye – ABD İlişkileri, Astana Yayınları, Ankara, 2016, ISBN: 978-605-9623-11-7	97